
Referat fra elevrådsmøte 

Tid: 1.12.2023 

Oppmøte: Mikkel, Vetle, Kacper (vara for Jonathan), Lotta (vara for Solveig), 

Linnea og Maria.  

 

Saker:  

1) Språkkampanje: 

Mange elever på skolen snakker stygt til hverandre og bruker kallenavn, som 

kan være sårende eller ubehagelige. De sier ofte at det er for tull og de som 

blir kalt ting sier at det er greit, men er det egentlig det?  

6.trinn foreslo å ha en språkkampanje. For eksempel i januar? Vi fant et 

opplegg hos Redd Barna, som vi kunne ha brukt i klassene. Det heter “Gi oss 

spilleregler.” I Risør har de hatt noe liknende og avsluttet kampanjen med “Bad 

Hair Day” - fest, pølser og saft.  

Hva tenker Gro og lærerne om dette?  

  

2) Sirkus:  

Hvorfor har vi ikke sirkus? Mange elever ønsker at vi skal ha sirkus igjen. Line 

forklarte at vi har karnevals-uka i februar, som et alternativ til sirkuset.  

 

3)TL – lek:  

Kan vi av og til, for eksempel en gang i uka eller annenhver uke, ha kanonball i 

gymsalen? Maria får i oppgave å snakke med Gunvor og Norunn om dette.  

 

Ref. Kacper og Line.  

 



 


